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PROCES–VERBAL 

încheiat astăzi, 29.06.2018, ora 12,00, în cadrul şedinţei ordinare a  

CONSILIULUI JUDEŢEAN CARAŞ-SEVERIN  

 

 

Lucrările şedinţei sunt deschise de către domnul preşedinte Silviu Hurduzeu.  

 

 Şedinţa este legal constituită, fiind prezenţi 27 de consilieri județeni.  

Lipsesc motivat: domnul vicepreședinte Nedelcea Flavius, domnul consilier Damian Romulus-

Marius, domnul consilier Tiugan Marin-Victor-Grig și doamna consilier  Meteleaucă Ileana Elena.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr.501/21.06.2018, comunicată domnilor consilieri în 

scris prin adresa nr.IV/12586/21.06.2018, potrivit art.94 alin.1 din Legea nr.215/2001 a administraţiei 

publice locale, republicată în 2007, cu modificările şi completările ulterioare, invitaţilor prin adresa 

nr.I/12549/21.06.2018 şi s-a adus la cunoştinţa locuitorilor prin publicare în Cotidianul „Jurnal de 

Caraş-Severin” din data de 22.06.2018. 

Participă de drept domnul secretar al judeţului Darian Ciobanu. 

 Participă ca invitaţi: domnul deputat Mocioalcă Ion, domnul deputat Spânu Ion, domnul 

viceprimar Dacica Adrian, reprezentanţi ai instituţiilor subordonate Consiliului Judeţean Caraş-

Severin, reprezentanţi ai aparatului propriu al Consiliului Judeţean Caraş-Severin, precum și 

reprezentanți din partea mass-mediei.  

Ordinea de zi a fost anunţată și publicată în presă. 

Ordinea de zi este următoarea: 

1.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată și completată. 

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2018. 

3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli  ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018, modificată și 

completată. 

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.45/16.02.2018 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Judeţean de Urgenţă 

Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţată de către acesta pe sursa F. 

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.87/26.04.2018 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a statelor 

de funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Caraș-Severin, cu modificările 

ulterioare. 

  6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.144/27.07.2017 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcției de Drumuri 

Județene Caraș-Severin, cu modificările ulterioare. 
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7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.88/26.04.2018 privind aprobarea organigramei și statelor de funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, precum și ale instituțiilor de asistență socială cu 

personalitate juridică. 

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.165/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Județean de 

Urgență Resita,  cu modificările ulterioare. 

9.Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militară a judeţului Caraş-

Severin-ediţia 2016. 

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.92/21.04.2016 privind aprobarea componenței nominale și a Regulamentului de Organizare și 

Funționare ale Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraș-Severin, cu modificările 

ulterioare. 

11.Proiect de hotărâre privind desemnarea a trei membri în Colegiul Director al Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului. 

12.Informare privind aeroportul din municipiul Caransebeș - stadiul actual în ceea ce privește 

proprietatea și utilitatea, precum și strategia de dezvoltare pentru viitorul apropriat.  

13.Informare privind situația creditului contractat de SC AQUACARAȘ SA, precum și situația 

plăților către operatorii economici. 

14.Raport privind activitatea SC Fabrica de Produse Lactate SA Oravița, în perioada 

01.01.2017-01.06.2018 și raportul de gestiune al administratorului special la 31.12.2017. 

15.Întrebări. Interpelări. 

 

Proiecte de hotărâri introduse în procedură de urgență: 

1.Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat, a documentaţiei tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici, precum şi a contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la finanţarea proiectului „Modernizare DJ 608 Plugova (DN6)-Globurau-Costis-Borugi-

Cornereva-Obita-Rusca (DN6)” 

2.Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat, a documentaţiei tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici, precum şi a contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la finanţarea proiectului " Modernizare DJ 572 Comorâște-Berzovia”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bună ziua! Ne-am întâlnit în cadrul ședinței ordinare a 

Consiliului Județean, pe luna iunie. Ședința este legal constituită. Avem 5 absenți motivați. Înainte de 

a-l ruga pe domnul secretar, să supună votului dumneavoastră, procesul-verbal al ședinței de data 

trecută, dați-mi voie să le urez ”La mulți ani” colegilor noștri care astăzi își serbează ziua numelui, doi 

”Petru” și un ”Paul”. La mulți ani! La sfârșitul ședinței, la ”diverse”, o să le dau cuvântul, dacă au de 

făcut o comunicare importantă către plenul Consiliului Județean. Domnul secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Mulțumesc, domnule președinte. În mape aveți 

procesul-verbal încheiat cu ocazia ședinței extraordinare din data de 12 iunie. Au lipsit, la acea ședință, 

domnul doctor Marșalic Jaro Norbert, domnul Rujan Dumitru, domnul Ciobanu Cristian și domnul 

doctor Purea Paul. Dacă l-ați parcurs, dacă aveți amendamente, propuneri? Dacă nu, cine este 

”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Mulțumesc. Se aprobă în unanimitate.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Înainte de a vă supune 

aprobării ordinea de zi, dați-mi voie să salut prezența în sală a domnilor deputați Mocioalcă, Spânu, a 

domnului viceprimar Dacica, reprezentanții presei, directorii instituțiilor aflate în subordinea 

Consiliului Județean și colegii din aparatul propriu al Consiliului Județean. Față de ordinea de zi, avem 

două proiecte în procedură. Este vorba de aprobarea indicatorilor tehnico-economici pentru cele două 

drumuri, pentru care avem aprobarea Comitetului Director al ADR Vest, pentru a fi depuse pe POR 

pentru finanțare europeană. Este vorba de DJ 608 Plugova (DN6)-Globurău-Costis-Borugi-Cornereva-

Obita-Rusca (DN6) și DJ 572 Comorâște – Berzovia. Dacă sunteți de acord cu ordinea de zi, cu 

suplimentarea ordinii de zi cu introducerea acestor puncte? Vă mulțumesc. Se aprobă în unanimitate. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Tot față de ordinea de zi, domnul… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 
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Domnul consilier Cojocariu Ioan: Să informez și colegii, am depus un proiect de hotărâre pe o 

problemă sensibilă. Și în urma unor observații făcute de către domnul secretar, printr-o scrisoare care 

mi-a trimis-o și îi mulțumesc, o să revin cu niște considerațiuni, am retras acest proiect de hotărâre. Ca 

să nu mă întrebe colegii, pentru că ei știau despre inițiativa aceasta a mea. Să nu le spun la fiecare, 

anunț în plen, am retras și o să revenim.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Bine. Mulțumim, domnul consilier.  

(A venit domnul consilier Marșalic Jaro Norbert.) 

* 

Se trece la discutarea punctului 1 al ordinii de zi şi anume:  

1.Proiect de hotărâre de modificare și completare a Hotărârii Consiliului Județean 

nr.2/09.01.2018 privind utilizarea excedentului bugetului local al Județului Caraș-Severin rezultat la 

încheierea exercițiului bugetar 2017, pentru finanțarea cheltuielilor secțiunii de dezvoltare, pe anul 

2018, modificată și completată. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aveți materialul în mapă. Din excedentul pe care îl 

avem, dorim să preluăm 501,56 mii. Acești bani sunt pentru 3 obiective. Este vorba de ”Studii, avize, 

acorduri, consultanță și lucrări în vederea obținerii avizelor – ”Extinderea/dotarea infrastructurii UPU 

din cadrul Spitalului Județean de Urgență Reșița”. Este vorba de 141 mii lei. Aici este vorba de un 

racord electric. Nu ar fi fost eligibil pe proiect. Este datoria noastră de a face acest racord electric. De 

asemenea, suplimentăm bugetul Centrului Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora”, cu 9,66 mii lei. Aici, 

o să vă spun la următorul punct de pe ordinea de zi, pentru ce sunt acești bani… Sau pot face acum 

clarificări! Este vorba de un proiect cu finanțare europeană pe care Centrul Școlar de Educație 

Incluzivă ”Aurora” l-a accesat. Și acești bani sunt cota de cofinanțare pe care centrul trebuie să o 

asigure la implementarea acestui program. De asemenea, preluăm din excedent suma de 350.90 mii lei, 

necesari pentru dotarea Spitalului Județean de Urgență. O să discutăm despre acest lucru la proiectul 

respectiv, în ce constau aceste dotări. Le aveți în expunerea de motive. E vorba de aparatură medicală 

necesară secțiilor din Spitalul Județean de Urgență Reșița. Dacă doriți, o rog pe doamna director de la 

spital să ne spună acum despre ce aparatură este vorba, să votăm în cunoștință de cauză. Și atunci, nu 

mai revenim, la momentul când votăm bugetul spitalului, cu explicații pe această temă. Vă rog, 

doamna director. 

Doamna invitat Bacer Cristina-Mihaela: Bună ziua! Este vorba despre un  troliu de 

depozitare-accesoriu al mesei de operații radio transparentă. Spun și valoarea? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Puteți să spuneți. 

Doamna invitat Bacer Cristina-Mihaela: Valoarea este de 35,00 mii lei. Pompa de 

îmbălsămare și hota de exhaustare a noxelor patologice în valoare totală de 44,50 mii lei, 

gazeromatograful pentru Serviciul de Medicină Legală, electrocauterul pentru ortopedie – 2 piese și 

etuva de sterilizare în valoare de 7,20 mii lei. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da, mulțumesc. Dacă sunt alte intervenții? Domnul 

doctor, dacă doriți să faceți precizări în calitatea dumneavoastră de președinte al Consiliului de 

Administrație. 

Domnul consilier Purea Paul: Da, aș dori imediat. Eu vă mulțumesc pentru urările 

dumneavoastră, de bine, de ziua noastră, a lui ”Pavel” și ”Paul. Și trecând direct la problemele 

Spitalului Județean, după cum bine știți, doamna doctor Bacer și-a pus demisia, de ce? Tocmai din 

cauza problemelor cu care s-a confruntat, în legătură cu fondurile, în primul rând, pentru că nu a putut 

să achiziționeze absolut nimic. Nu știu, dar, la doamna doctor, acum, în scurtul spici, nu am auzit 

despre balonul de ventilație. Poate că n-am auzit eu! 

Doamna invitat Bacer Cristina-Mihaela: Este trecut pe altă listă. 

Domnul consilier Purea Paul: Nu este trecut, dar trebuie neapărat. Este o sumă derizorie, o 

sumă foarte mică, dar cu o funcție, acel balon, extraordinară! Așa că, o rog pe doamna doctor, dacă 

mai poate adăuga ceva, și acest balon de ventilație care a făcut atâta discuție acolo. Doi, de ce am 

început cu demisia doamnei doctor? Și pe bună dreptate, demisia aceea era categoric justificată. Eu mi-

am luat angajamentul că voi discuta aici, în plenul Consiliului Județean, că doamna doctor va trebui de 

acum încolo ajutată. Ajutată de către noi, de Consiliul Județean, de ce? Consiliul Județean este practic 

custodele Spitalului Județean de Urgență Reșița, una la mână. Doi, cred că trebuie toți, absolut toți 



 4 

politicienii județului, mai ales, deputații noștri, să aibă o activitate mult mai intensă și să aibă în vedere 

acest spital județean. Nu spun pentru că este domnul deputat Mocioalcă, aici. Dar e singurul care a 

făcut până acum un demers la nivelul Ministerului Sănătății, prin ajutorul dat doamnei doctor Bacer, 

de a ajunge la forurile superioare ale noastre, în primul rând, la niște persoane cu influență de acolo. 

Deja a ajutat, prin multe milioane, nu de euro, de lei, activitatea Spitalului Județean, de aici. Cu asta 

închei, aș ruga pe toți de aici, nu știu, să facem corp comun și să avem, în primul rând, acest Spital 

Județean, care trebuie pus pe picioare. Și de ce nu, poate că reușim în final să reducem din arieratele 

respective sau chiar să le ștergem! Pentru că altfel, nu se va putea face nici o investiție serioasă în 

continuare. Mulțumesc frumos. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc, domnul doctor. Am făcut o adresă către 

Ministerul Sănătății și Ministerul de Finanțe, legat de problemele cu care se confruntă Spitalul 

Județean și arieratele pe care le are în acest moment Spitalul Județean de Urgență din Reșița. Dacă nu 

mai sunt intervenții, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier  Surdu 

Daniel George nu participă la vot având un interes personal.  

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 2 al ordinii de zi şi anume:  

2.Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului propriu al Județului Caraș-Severin, pe anul 

2018. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Având în vedere proiectul anterior, în care am preluat 

din excedent sumele de care vă spuneam, va trebui să rectificăm bugetul propriu al județului Caraș-

Severin. De asemenea, mai e vorba despre o sumă de 473,34 mii lei. E vorba despre acel proiect cu 

finanțare europeană a Centrului Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora”. Prevedem această sumă atât la 

secțiunea de venituri, cât și la secțiunea de cheltuieli și, bineînțeles, sumele de care vă spuneam la 

punctul anterior. Dacă sunt intervenții? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul V, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul VI, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 3 al ordinii de zi şi anume:  

 3.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.43/16.02.2018 privind aprobarea bugetului propriu al Consiliului Județean Caraș-Severin și a 

bugetelor de venituri şi cheltuieli ale instituţiilor şi serviciilor publice de sub autoritatea Consiliului 

Judeţean Caraş-Severin sau finanţate de către acesta, pe sursa A, pe anul 2018.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Consecință a punctului anterior. Aici este vorba de 

majorarea bugetului Centrului Școlar de Educație Incluzivă ”Aurora”, cu 483 mii lei. Este vorba de 
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banii de pe finanțare și contribuția noastră, 473 - finanțare europeană și 9,66 mii lei - contribuția 

Consiliului Județean. Intervenții? Articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul 

consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

* 

Se trece la discutarea punctului 4 al ordinii de zi şi anume:  

4.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.45/16.02.2018 privind aprobarea bugetului de venituri și cheltuieli al Spitalului Judeţean de Urgenţă 

Reşiţa, instituţie de sub autoritatea Consiliului Judeţean sau finanţată de către acesta pe sursa F. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: La fel, consecință a primului punct. E vorba despre cei 

350,90 mii lei pe care trebuie să-i cuprindem în bugetul Spitalului Județean de Urgență Reșița. A făcut 

doamna director, precizările la primul punct. Dacă, credeți că mai e nevoie de clarificări sau 

intervenții? Dacă nu, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu 

Daniel George nu participă la vot. 

Articolul II, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul III, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Articolul IV, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Domnul consilier Surdu Daniel George 

nu participă la vot.  

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Domnul consilier Surdu Daniel George nu participă la vot. Se adoptă hotărârea. 

Vreau să mai fac o precizare legată de spital. În cursul săptămânii viitoare, în data de 2 sau 

3…Când, Lavinia? 

Doamna invitat Filip Lavinia: 3. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: În data de 3, la Ministerul Sănătății va fi o întâlnire. În 

urma unei videoconferințe, la care au participat directorii de spitale din județul nostru și reprezentanți 

ai UAT-urilor în subordinea cărora se află, legată de posibilitatea ca o parte din investițiile făcute de 

unitățile administrativ-teritoriale în spitalele aflate în subordine, să fie recuperate de la Ministerul 

Sănătății. Am făcut informarea atunci, la vremea respectivă, către toate spitalele, către toate UAT-

urile. Am făcut un material și cu investițiile pe care Consiliul Județean, de-a lungul timpului, le-a avut 

la Spitalul Județean de Urgență Reșița. În data de 3 va fi o întâlnire. Din partea Consiliului Județean va 

participa domnul director Iova…și reprezentanți ai Spitalului de Urgență Reșița. Câți bani vom reuși să 

recuperăm, din banii investiți în Spitalul Județean de Urgență Reșița, mare parte din acești bani vor fi 

apoi alocați din nou spitalului, pentru că mai e nevoie de dotări acolo. Am avut o discuție cu doamna 

director, legată de ambulatoriu și avem o listă destul de consistentă de dotări pentru ambulatoriu.  

* 

Se trece la discutarea punctului 5 al ordinii de zi şi anume:  

5.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.87/26.04.2018 privind aprobarea organigramei, a statului funcţiilor de demnitate publică şi a statelor 

de funcții ale aparatului de specialitate al Consiliului Județean Caraș-Severin, cu modificările 

ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este vorba de upgradarea unui post, ca urmare a 

examenului de promovare organizat conform prevederilor legale. Dacă sunt intervenții? Dacă nu, 

articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Vă mulțumesc. 

Se adoptă în unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 6 al ordinii de zi şi anume:  

6.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.144/27.07.2017 privind aprobarea organigramei şi a statelor de funcţii ale Direcției de Drumuri 

Județene Caraș-Severin, cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, vă propunem modificarea organigramei. Este vorba 

de încadrarea în același număr de posturi, mutarea unui salariat de la Compartimentul Acorduri, 

Autorizații, Control Trafic al Serviciului Evidență și Exploatare Drumuri la Compartimentul Achiziții 

Publice din cadrul Direcției de Drumuri Județene. Întrebări, intervenții? 

Domnul consilier Surdu Daniel George: Aș avea o intervenție, domnul președinte. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Surdu Daniel George: După cum știți și în ședințele trecute am încercat să 

am un dialog cu cei de la Drumuri, să facem o modificare a organigramei, cu Salvamontul. Mi-aș dori 

să luăm în serios, în lunile care urmează, vă rog frumos.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Surdu, dar eu v-am mai explicat încă odată, la o 

ședință anterioară, că nu rezolvăm problemele pe care le avem, mutând Salvamontul în subordinea 

Consiliului Județean și v-am spus atunci din ce motiv. Unul dintre motive este numărul de mașini. 

Numărul de mașini, de autoturisme, pe Consiliul Județean, este limitat, conform legii, la 6. Dacă noi 

mutăm Salvamontul, care în acest moment are mașini pe care le utilizează, va trebui să preluăm și 

acele mașini. Nu văd care ar fi, și v-am spus atunci, rațiunea mutării acestui serviciu în cadrul 

Consiliului Județean. Dacă era oportun acest lucru, făceam mutarea când am înființat Direcția de 

Patrimoniu. Și atunci, am fi mutat Salvamontul în cadrul Direcției de Patrimoniu din cadrul aparatului 

propriu al Consiliului Județean. Acesta a fost și atunci, și v-am spus la momentul respectiv, motivul 

pentru care nu am făcut această mutare. Dar, dacă găsim soluția împreună, nu asta este marea 

problemă, unde este Salvamontul. Important este, ca, cei de acolo să-și facă datoria și eu cred că până 

acum și-au făcut-o. Dacă sunt alte întrebări, intervenții? Dacă nu, Articolul I, cine este ”pentru”? 

Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate.  

* 

Se trece la discutarea punctului 7 al ordinii de zi şi anume:  

7.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.88/26.04.2018 privind aprobarea organigramei și statelor de funcții ale Direcției Generale de 

Asistență Socială și Protecția Copilului Caraș-Severin, precum și ale instituțiilor de asistență socială cu 

personalitate juridică. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici este vorba de transformarea unor funcții publice și 

funcții contractuale de execuție vacante. Este vorba de 12 funcții. După aceea, este vorba de 

desființarea modulului centrul de consiliere și asistență specializată pentru persoanele cu tulburări de 

spectru autist și familiile acestora, în cadrul Centrului ”Nera” Oravița și Centrului ”Elena Ardelean” 

Oravița, câte o funcție în fiecare centru. De asemenea, în cadrul CPV Reșița se propune transformarea 

unui post  de asistent medical (medicină generală), în asistent medical (farmacie). De asemenea, 

urmare a examenului de promovare desfășurat în cadrul Centrului Rezidențial de Asistență și 

Reintegrare Socială pentru Persoane fără Adăpost Caransebeș se propune transformarea unui asistent 

medical debutant în asistent medical. Iar la Sacu, urmare a promovărilor efectuate, se propune 
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upgradarea a două posturi, din muncitori calificați, tr.IV, în muncitori calificați, tr.III. Domnul 

secretar, dacă mai doriți să faceți precizări legat de acest punct de pe ordinea de zi? 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Domnul președinte, ați parcurs și ați punctat 

îndestulător cam toate posturile. Doar dacă doriți, pe modulul centrul de consiliere și asistență, era un 

modul generic, ființa în cadrul organigramei, eu știu, datorat unui proiect care a ajuns la scadență. Iar 

acum, s-a impus și legea ne permite, să-l desființăm și să redistribuim respectivele posturi din cadrul 

lui. Mulțumesc.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Deci nu vor pleca acasă cei doi salariați. 

Dacă nu mai sunt întrebări, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în 

unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul VIII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IX, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul X, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul XI, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul XII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul XIII, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 8 al ordinii de zi şi anume:  

8.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Judetean Caraș-Severin 

nr.165/27.07.2017 privind aprobarea organigramei și statului de funcții ale Spitalului Județean de 

Urgență Reșița,  cu modificările ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Ca urmare a desfășurării examenului de promovare în 

grade, desfășurat la Spitalul Județean, se impune o upgradare a 35 de posturi ocupate din statul de 

funcții. Sunt detaliate toate cele 35. De asemenea, se propune transformarea a 3 posturi vacante din 

cadrul Spitalului Județean. Un post vacant de medic primar, specialitatea A.T.I., se transformă în 

medic specialist hematologie. Un post vacant de infirmieră debutantă se transformă în brancardier și 

un post vacant asistent medical debutant se transformă în registrator medical debutant. Dacă sunt 

întrebări? Sunt detaliate toate acestea, dacă doriți…Dacă nu, articolul I, cine este ”pentru”? Împotrivă? 

Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul II, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul III, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul IV, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul V, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 9 al ordinii de zi şi anume:  

9.Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militară a judeţului Caraş-

Severin-ediţia 2016. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Este o uzanță a Consiliului Județean. Am primit o 

informare din partea structurii teritoriale privind actualizarea acestei monografii. Ea se întocmește 

odată la 4 ani și se actualizează anual, până la sfârșitul semestrului I. În acest moment se impune 

această actualizare a monografiei economico-militare a județului Caraș-Severin. 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 
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Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

Înainte de a discuta proiectele de hotărâri care necesită vot secret, propun, pentru a câștiga 

timp, să votăm cele două proiecte de hotărâri privind indicatorii tehnico-economici pe cele două 

drumuri județene pe care dorim să le depunem pentru a obține finanțare pe POR. 

* 

Se trece la discutarea proiectelor introduse în procedură de urgență. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de 

parteneriat, a documentaţiei tehnico-economice, a indicatorilor tehnico-economici, precum şi a 

contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-Severin la finanţarea proiectului „Modernizare DJ 608 

Plugova (DN6)-Globurau-Costis-Borugi-Cornereva-Obita-Rusca (DN6)”. Știți foarte bine, că acest 

drum, ca și celălalt, DJ 572, au fost proiecte prioritare, aprobate în ședința Comitetului Director. 

Termenul de depunere este 2 iulie. Am primit o adresă din partea ADR Vest, prin care ni se spune că 

se prelungește perioada de depunere cu o lună. Am dorit însă să ne încadrăm în primul termen, cel de 2 

iulie. Vor fi încărcate tocmai pentru a câștiga timp. Iar dacă vom primi clarificări din partea ADR Vest, 

în urma analizei acestor proiecte, evident că vom da curs acelor clarificări. Dacă e nevoie, chiar și prin 

adoptarea unui alt proiect de hotărâre. Aveți în mape documentația pe cele două drumuri. Mai vreau să 

fac o precizare. În adresa ADR Vest se făcea referire și la drumul aflat în rezervă. Având în vedere 

această prelungire cu încă o lună, vom încerca, ca în această perioadă, să elaborăm documentația 

pentru drumul județean care face legătura între drumul național Caransebeș - Oțelu Roșu-Hațeg cu 

județul Timiș, acea legătură cu autostrada, DJ 684. Vă aduceți aminte de discuțiile din Consiliul 

Județean. Cu siguranță, domnul consilier Cojocariu își aduce aminte, pentru că atunci mă acuza de 

foarte multe lucruri. Nu mai știu acum, domnul   Cojocariu. Vă spuneam că va fi în rezervă și dacă 

există posibilitate de finanțare, vom depune și acest proiect. Ținând cont de acea adresă, prin care ni se 

spune că se prelungește cu o lună și putem să depunem și proiectele aflate în rezervă, am luat legătura 

cu președintele Consiliului Județean Timiș, pentru că acest drum nu poate fi făcut decât dacă se face și 

acea legătură din județul Timiș. Dânșii au început să lucreze, astfel încât să putem să depunem acest 

proiect în termenul care ne-a fost comunicat de către ADR Vest.  

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Îmi permiteți, domnul președinte? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog, domnul  Cojocariu. 

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Am aflat și eu de treaba aceasta, nu acum, mai demult, 

pentru că domnul primar Cîrdei mi-a spus și m-am bucurat. Dacă dumneavoastră nu aminteați, oricum, 

mai spre sfârșit, aș fi insistat să vă mulțumesc. Consider că n-a fost nici o acuzație, nici un invectiv și 

faptul că, dumneavoastră ați acționat, o pun pe seama observațiilor făcute de mine, atunci. Da. E foarte 

bine că… 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Cu siguranță, domnul  Cojocariu. 

Domnul consilier  Cojocariu Ioan: Exact! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Să știți că, altfel nici nu depuneam acest drum, dacă nu 

făceați dumneavoastră… 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: E bine că nu ați uitat și că ați acționat. Am aflat și partea cu 

Hunedoara, că a acționat, pentru că probabil au și ei acolo ceva, pe lângă interes, dar și terenuri.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Să știți că, am stat în dubiu, dacă să vă spun acum sau să 

vă fac o surpriză la următoarea ședință de Consiliu Județean, dar am vrut să nu vă mai țin în suspans 

foarte mult și v-am făcut acum această clarificare. Dacă vă aduceți aminte, în ședința de data trecută, 

am prevăzut o sumă de 490 de mii pentru Direcția de Drumuri Județene. Pentru acest drum erau acei 

bani, dar repet, atunci n-am vrut să vă spun despre ce este vorba, pentru că nu aveam, de la ADR Vest, 

hârtia prin care ni se spunea că se prelungește cu o lună termenul de depunere. Am făcut acum această 

precizare. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Sunt măgulit, mă simt prețuit de dumneavoastră și ce să mai 

zic? Mulțumesc! Dacă tot sunt la microfon… 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Să știți că, pentru laudele acestea, aveți de la mine, pe 

adeziunea pe care o depuneți la PSD, aveți …Cum e, domnul președinte? Recomandare! 
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Domnul consilier Cojocariu Ioan: Da. Important e să sperați. Voiam să îl rog pe domnul 

deputat Mocioalcă, care este prezent în sală și îl salutăm și noi, să insiste pe lângă demersul pentru 

Spitalul Județean de Urgență și pentru cel din Caransebeș. Dumnealui este caransebeșean. Și eu cred, 

așa, după cât îl știu eu pe domnul Mocioalcă, că va începe în primul rând cu Caransebeșul și va mai 

trece Reșița, pentru că, Caransebeșul e oraș. Reșița e Reșița, dar oraș e doar Caransebeș! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul președinte, dacă ați venit la ședință, vedeți, 

plecați cu teme! Să mai veniți la ședințele Consiliului Județean! 

Domnul consilier Crina Ioan: Domnule președinte, am și eu, două întrebări tehnice. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul consilier Crina Ioan: Deși mi se pare lăudabilă inițiativa, n-am priceput de ce trebuie 

să facem acordul acesta de parteneriat? Adică, dacă nu sunt implicați deloc în proiecte, avem punctaj 

mai mare? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Așa este ghidul și presupune acest lucru. Avem nevoie 

de hotărâri din partea consiliilor locale.  

Domnul consilier Crina Ioan: Nu, dar vizavi de ADR, mie mi se pare că n-ar trebui să 

complicăm lucrurile dacă nu e strict necesar.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu, e strict necesar și așa am făcut și la Grădinari-

Secășeni. Am avut acordurile primăriilor Grădinari, Ticvani.  

Domnul consilier Crina Ioan: Ok. Și a doua întrebare, e vorba de tot drumul, inclusiv 

intravilanele localităților, sunt făcute exact așa cum trebuie, da? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Inclusiv. Sigur, sigur. Deci drumul în totalitatea lui, 

Berzovia-Comorâște, DN 6 Rusca-Teregova-Cornereva-Plugova și 684 de la Rusca până la limita de 

județ. De la Rusca sau din național? 

Domnul invitat Știka Gabriel Francisc: De la Voislova. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: De la Voislova. Din național! Vă aduceți aminte că, 

atunci când am aprobat Grădinari-Secășeni, la fel, au fost primăriile Grădinari, Ticvani… 

Domnul consilier Crina Ioan: Eu am văzut că nu contribuie cu nimic.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Nu, nu contribuie. 

Domnul consilier Crina Ioan: Și am zis așa: dacă nu contribuie, dacă e necesar strict din punct 

de vedere al ADR-ului, că nu are rost să complicăm! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Sigur, e o complicație, dar pe teritoriul unor UAT-uri 

sunt fie piste de biciclete, fie stații de autobuz, pentru că, câștigăm la punctaj și atunci e nevoie de 

acest acord. 

Domnul consilier Crina Ioan: Am înțeles. E lăudabil! Am spus de la început. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Dacă mai sunt întrebări, intervenții? Dacă nu, 

articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  

Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

-Proiect de hotărâre privind aprobarea Acordului de parteneriat, a documentaţiei tehnico-

economice, a indicatorilor tehnico-economici, precum şi a contribuţiei Consiliului Judeţean Caraş-

Severin la finanţarea proiectului " Modernizare DJ 572 Comorâște-Berzovia”. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Același lucru pentru DJ 572 Comorâște-Berzovia. 

Articolul 1, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate.  
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Articolul 2, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 3, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 4, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 5, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 6, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 7, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 8, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 9, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Articolul 10, cine este „pentru”? Împotrivă? Abțineri? Nu sunt. Se aprobă în unanimitate. 

Proiectul de hotărâre în ansamblul lui, cine este ”pentru”? Împotrivă? Abțineri? Se adoptă în 

unanimitate. Vă mulțumesc. 

* 

Se trece la discutarea punctului 10 al ordinii de zi şi anume:  

10.Proiect de hotărâre pentru modificarea Hotărârii Consiliului Județean Caraș-Severin 

nr.92/21.04.2016 privind aprobarea componenței nominale și a Regulamentului de Organizare și 

Funționare ale Comisiei de Evaluare a Persoanelor Adulte cu Handicap Caraș-Severin, cu modificările 

ulterioare. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Aici, ținând cont de faptul că un membru al acestei 

comisii și-a dat demisia, este nevoie de înlocuire. Am solicitat avizul Autorității Naționale pentru 

Persoane cu Dizabilități. Comisia are în acest moment 4 membri, este nevoie de al cincilea, însă așa 

spune legea și domnul secretar o să vă ofere detalii. Practic va trebui să revalidăm pe cei 4 și să îl 

validăm pe noul membru. Domnul secretar, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da. Mulțumesc, domnule președinte. Așa cum 

ați precizat, și-a dat demisia, din componența celor 5, un psiholog încadrat în cadrul Direcției de 

Asistență Socială. Acum, legea specială ne obligă să cerem aviz de la Autoritatea Națională pentru 

Persoane cu Dizabilități, care întâmplător sau nu și datorită unui formalism excesiv sau nu, avizează 

întreaga componență a comisiei. Atunci, să nu încurcăm pe nimeni, n-am mai făcut-o. Practic 4 

membri îi revalidăm și 1 membru îl validăm. Cam asta e esența. Noi am făcut buletinul cu toți cei 5 

membri. Sunt membri propuși, membri cu atribuții specifice și în cazul dat nu pot exista alte propuneri. 

Mulțumesc, domnule președinte.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul secretar. Înainte de a trece la vot, o 

să vă prezint și următorul punct care necesită vot secret, bineînțeles cu acordul președintelui Comisiei 

de Validare, pentru ca ulterior să distribuim ambele buletine de vot. De acord? Bun.  

* 

Se trece la discutarea punctului 11 al ordinii de zi şi anume:  

11.Proiect de hotărâre privind desemnarea a trei membri în Colegiul Director al Direcției 

Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Urmare a publicării HG nr.417/2018 care modifică un 

HG din 2017, se modifică componența Colegiului Director. Este nevoie de introducerea, în cadrul 

acestui Colegiu Director, a șefilor a 3 servicii publice de interes județean. Îi propunem pe directorii de 

la AJOFM Caraș-Severin, Comisariatul Județean pentru Protecția Consumatorilor Caraș-Severin și 

Direcția Sanitar Veterinară Caraș-Severin. Am considerat că sunt instituții care ar avea atribuții și în 

acest domeniu. Domnul secretar, dacă doriți, vă rog. 

Domnul secretar al județului Ciobanu Darian: Da, se impun câteva precizări. Componența 

Colegiului Director la Direcția de Asistență Socială, ați văzut că, o tot modificăm, o modificăm 

succesiv, dar nu că vrem noi, ci, că legea practic impune treaba asta. Inițial au fost 3 consilieri județeni 

și știți treaba asta. S-a modificat legea, ne-a impus 3 funcționari publici cu funcții de conducere din 

cadrul aparatului. Și iată, o ultimă modificare! Eu spun că e de esență, în sensul că, atributul 

deliberativ a fost înfrânt de legiuitor, i-a dat colegiului acestuia un veritabil rol consultativ. Și nu ne-

am dat seama de dorința legiuitorului decât din nota de fundamentare la hotărârea  de Guvern, care a 

spus că trebuie să punem șefi de servicii deconcentrate cu obiect de activitate, alimentație, igiena și 

facilitarea forței de muncă. Iată, am identificat cei 3 șefi de servicii și am propus în consonanță cu 

prevederile legale. Mulțumesc, domnul președinte. 
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Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Mulțumesc. Dacă nu mai sunt intervenții, o să vă rog să 

trecem la vot. Domnul președinte, dacă doriți să faceți clarificări legate de procedura de vot.  

Domnul consilier Crina Ioan: Da. Vreau să fac o clarificare, sper să fie ultima oară. La fel, 

votăm cu ”DA” și NU”! Persoana pe care o vreți, votați în căsuța ”DA” , care nu, în căsuța ”NU”. Da? 

Haideți! 

Domnul vicepreședinte Popovici Ionuț-Mihai: Domnul consilier Albu. 

Se trece la vot în ordinea strigării.  

* 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Domnul președinte, pot să anunț? 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Vă rog, domnul Cojocariu. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: În calitate de secretar al Comisiei de numărare a 

voturilor…Deci în urma numărării voturilor, e vorba de Comisia de Evaluare a Persoanelor Adulte cu 

Handicap din Caraș-Severin, au ieșit următoarele rezultate: Robciuc Virgil – 24 voturi ”pentru”, două 

voturi ”NU” și 1 vot anulat; Borcău Mircea Dorel – 25 voturi ”pentru”, două voturi împotrivă și atât; 

Panca Maria Lidia – 23 voturi ”pentru”, 4 voturi împotrivă; Nagy Alexandra Georgiana – 25 voturi 

”pentru”, două voturi împotrivă; Pecherle Oana Georgiana – 24 voturi ”pentru” și 3 voturi împotrivă. 

Toți au întrunit…Mai este o comisie. 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Da. 

Domnul consilier Cojocariu Ioan: Dați-mi și comisia a doua! Mi-a luat-o domnul 

vicepreședinte…La Colegiul Director al Direcției Generale de Asistență Socială și Protecția Copilului 

Caraș-Severin, următoarele rezultate: Scorobete Isabelle Camelia – 21 voturi ”pentru”, 5 voturi 

împotrivă și 1 vot anulat; Crista Nicolaie – 24 voturi ”pentru”, două voturi împotrivă și 1 vot anulat; 

Iovanovici Mihaela – 25 voturi ”pentru”, 1 vot împotrivă și 1 vot anulat.  

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Da. Mulțumesc, domnul consilier. Membrii comisiilor au 

fost validați prin votul dumneavoastră.  

* 

Punctele 12, 13, 14 ale ordinii de zi: 

12.Informare privind aeroportul din municipiul Caransebeș - stadiul actual în ceea ce privește 

proprietatea și utilitatea, precum și strategia de dezvoltare pentru viitorul apropriat.  

13.Informare privind situația creditului contractat de SC AQUACARAȘ SA, precum și situația 

plăților către operatorii economici. 

14.Raport privind activitatea SC Fabrica de Produse Lactate SA Oravița, în perioada 

01.01.2017-01.06.2018 și raportul de gestiune al administratorului special la 31.12.2017. Nu sunt 

discuții la aceste puncte. 

* 

Se trece la discutarea punctului 15 al ordinii de zi şi anume:  

15.Întrebări. Interpelări. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Am epuizat ordinea de zi. Dacă sunt întrebări, 

interpelări? Dacă nu sunt…A, mai e domnul Borduz. Avea de făcut un comunicat important pentru 

țară… 

Domnul consilier Borduz Petru: Noi, cei 3 sărbătoriți, Petru, Petru și Pavel, vă invităm la 

masa festivă pe toți colegii consilieri, jos, la restaurant. 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Încă odată ”La mulți ani tuturor”! 

Domnul consilier Borduz Petru: Mulțumim! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Domnul Benga? Și dumneavoastră voiați să faceți o 

invitație! Aveți invitația pe masă pentru Festivalul Internațional ”Hercules”. 

Domnul invitat Benga Ioan: Domnul președinte, dacă îmi permiteți? 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Vă rog. 

Domnul invitat Benga Ioan: Domnilor consilieri, v-am pus un set de invitații. Vreau să vă spun 

că Festivalul Internațional ”Hercules”, în faza de derulare, produce o propagandă foarte bună atât 

Consiliului Județean Caraș-Severin, cât și Centrului de Conservare și Promovare a Culturii. Mulțumesc 

pentru înțelegere și pentru ajutor. Mulțumesc și colegilor de la presă, pentru maniera în care ne ajută să 

promovăm acest festival pe toată media. Pentru că toți avem obligația să arătăm că județul Caraș-
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Severin, pe lângă faptul că, este un județ frumos, cu foarte multe obiceiuri, cu foarte multe lucruri 

bune, este și un județ cu suflet. Adică, suntem oameni care încercăm să punem suflet în ceea ce facem, 

pentru că județul este al nostru și el trebuie să se vadă bine și pe posturile naționale și în primul rând, 

pe media locală. Vă aștept! Luni este ziua în care se produce Ansamblul Semenic, cu noua formație 

care, o să vedeți că, vă va impresiona în mod deosebit și cu noua echipă de dansatori, 16 perechi. 

Marți, ansamblul va da spectacol la Reșița, timp de două ore jumătate  și miercuri, la ”Festivalul 

Inimilor” de la Timișoara. În perioada viitoare deja are invitații la mai multe festivaluri internaționale. 

Primul va fi la  Majdanpek. Vă mulțumesc încă odată și vreau să fiți mândri că avem asemenea oameni 

în județul Caraș-Severin, artiști în adevărata lor valoare. Avem cel mai bun taragot din România, la ora 

actuală și nu o spun eu, o spun alții! Avem cel mai bun saxofon, avem cea mai bună doinitoare din țară 

și avem niște copii minunați și frumoși pe care trebuie să-i ajutăm și să fim alături de ei. Vă mulțumesc 

încă odată și vă aștept la festival, cu toată dragostea! 

Domnul președinte Silviu Hurduzeu: Vă mulțumesc. Imediat, domnul viceprimar! Vă 

mulțumesc, domnul director. Ieri am participat la o repetiție cu public  a orchestrei Centrului de 

Conservare și Promovare a Culturii Tradiționale, și ca un umil cunoscător de muzică populară, vreau 

să vă spun, că mi-a plăcut cum au evoluat și abia aștept să-i văd și pe scenă! Da. Domnul viceprimar. 

Domnul viceprimar Dacica Adrian (Primăria Reșița): Bună ziua, doamnelor și domnilor! Îmi 

cer scuze că vă răpesc câteva clipe. Aș vrea să-i felicit și eu, pe toți cei care își sărbătoresc numele 

astăzi! Am venit la dumneavoastră, pentru a apela la bunăvoința dumneavoastră, cu o rugăminte de 

bun-simț. După cum știți, peste două săptămâni se organizează la Reșița, faza finală a Campionatelor 

Naționale de Seniori, cea mai importantă competiție sportivă a Federației Române de Lupte. Această 

competiție este prevăzută în calendarul intern din luna decembrie. Este aprobată de federație și 

aprobată și validată de Ministerul Tineretului și Sportului. Toți cei din țară și-au făcut rezervările, de 

aproximativ câteva luni, în această perioadă. Vor fi 300-400 de sportivi care vor veni aici, care își vor 

plăti masa și casa. Deci venim și în ajutorul agenților economici, pentru a-și ridica puțin nivelul de trai. 

Vor fi sportivi, reprezentanți ai loturilor olimpice ale  României, sportivi care ne-au reprezentat la 

campionatele europene și mondiale, cei mai buni sportivi de la Steaua, Dinamo, Rapid, într-un cuvânt! 

Și rugămintea mea este următoarea: am primit o adresă din partea dumneavoastră, acum două zile, 

cred că trebuia să o primesc cu mult timp înainte, din luna decembrie, când am făcut prima solicitare 

verbală, v-aș ruga, ca să amânați reabilitarea vestiarelor și instalațiilor sanitare, care sunt acolo, cu 

aproximativ 10 zile! Vorbind și cu domnul primar, înainte, cu promisiunea, că și noi vom interveni și 

vă vom ajuta cu cei care sunt la Direcția de Întreținere și Reparații a orașului. Vă mulțumesc mult! 

Domnul președinte  Silviu Hurduzeu: Mulțumesc, domnul viceprimar. Luni, v-am promis, ne 

întâlnim, discutăm și găsim o soluție, tocmai în baza bunei colaborări dintre cele două instituții 

reprezentative ale județului, Consiliul Județean și Primăria Reșița. Bună colaborare care s-a văzut de-a 

lungul timpului, inclusiv atunci când ați aprobat majorarea redevenței la Aquacaraș, cam cu aceeași 

sumă pe care societatea trebuie să o plătească pentru creditul pe care l-a luat pentru desfășurarea 

proiectului, la care, doar Consiliul Județean a participat ca girant. Dar buna colaborare există și 

rămâne! Vă mulțumesc. Ne întâlnim luni și discutăm. Declar ședința închisă. Încă odată ” La mulți ani 

sărbătoriților”! 

Ordinea de zi fiind epuizată, şedinţa se încheie. 

 

 

            PREȘEDINTE,                                                               SECRETARUL JUDEŢULUI, 

          Silviu Hurduzeu                                      Darian Ciobanu 
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